
PROTOKOLL STYRELSEMÖTE
Golden retrieverklubbens Västerbottensektion
Datum 2012-11-15
Plats: Expo, Teg, Umeå.

Sida
1 av 2   

Närvarande: Robert Bohman, Moa Lövgren, Hanna Walfridsson, Janerik Nilsson, Ann-Charlotte 
Säfström, Sabine Åström, Marléne Gustafsson.

Anmält förhinder: Angelica Söder

§ 118 MÖTET ÖPPNAS

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§ 119 VAL AV JUSTERARE

Mötet föreslog Ann-Charlotte att jämte ordförande Robert Bohman justera protokollet.

§ 120 FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING

Dagordningen förklarades godkänd.

§ 121 FÖREGÅENDE PROTOKOLL

Föregående protokoll från 2012-10-03 genomlästes och lades till handlingarna.

§ 122 RAPPORT FRÅN ORDFÖRANDEN

Ordförande har pratat med valberedningen angående nästa års poster. Enligt vad vi förstår tycks 
valberedningen vara färdiga med sitt arbete.  

§ 123 RAPPORT FRÅN KASSÖREN

Klubben har mottagit två räkningar för rosetter till årets Open show samt för de affischer klubben har 
beställt. En reseräkning har betalats. Kostnaderna sedan förra mötet uppgår till ca 1700 kr. 

§ 124 RAPPORT FRÅN INFORMATIONS- OCH MEDLEMSANSVARIG

Ej närvarande.

§ 125 RAPPORT FRÅN UTBILDNINGSANSVARIG

En allmänlydnadskurs planeras till våren. Instruktör är ännu ej bestämd. En uppfödarutbildning 
planeras också att hållas under vintern. Huvudansvarig för kursen är vidtalad. 

§ 126 RAPPORT FRÅN JAKT-, MENTALITETS- OCH FUNKTIONSANSVARIG



Ej närvarande. 

§ 127 RAPPORT FRÅN UTSTÄLLNINGSANSVARIG

Ringträning och handlerutbildning är tänkt att hållas under vintern. 

§ 128 RAPPORT FRÅN WEBANSVARIG

Hemsidan har fått ett virus och detta har åtgärdats. 

§ 129 MANUSSTOPP GOLDEN NYTT

Manusstopp den 20/1.

§ 130 INKOMNA SKRIVELSER

Utbildningsansvarig har fått en inbjudan från Studiefrämjandet till ett möte angående avgifterna för 
Forslunda. Styrelsen skickar minst en representant.

§ 131 UTGÅENDE SKRIVELSER

Inga utgående skrivelser.

§ 132 ÖVRIGA FRÅGOR

Mötet diskuterade möjligheten att skicka ut brev till alla medlemmar i Västerbotten med en 
undersökning kring hur intresset ser ut för olika kurser. Ordförande tar på sig att kontakta sponsorer 
som kan bidra till omkostnaderna. Mötet diskuterade möjligheten att anordna ett klubbmästerskap 
under kommande år. Detta skulle kunna anordnas i anslutning till Aktivitetsdagen. 

§ 133 NÄSTA MÖTE

Nästa möte kommer att hållas den 15/1 kl. 19:00 på Expo, Teg, Umeå.

§ 134 MÖTET AVSLUTAS

Ordförande förklarade mötet avslutat.

____________________________        
Sekreterare: Moa Lövgren

____________________________       
Justerare: Ann-Charlotte

____________________________
Ordförande: Robert Bohman                  


